

切結書 Declaration

1. 您的申請被視為您確認參加本活動的證明。如果您不確定，請不要填寫此表格。
Your application is regarded as your confirmation to attend the workshop. If you aren't sure, please don't fill out this form.
2. 參加者需自行負擔早餐、午餐、晚餐、當地交通及台灣簽證費用。
Participants are financially responsible for their own breakfast, lunch, dinner, local and international transportation, as well as Taiwan visa.
3. 所有參加者需在 2024 年 07 月 01 日前將台灣簽證和機票副本寄給我們。
All participants are required to send copies of their Taiwan visa and tickets to us by July 1st, 2024.
4. 若未提供，您的報名將被取消且不另行通知，名額將提供給其他的申請者。
If not, your registration will be canceled without intimation, and the opportunity will be given to applicants on the waiting list.
5. 申請者應購買國際保險以確保安全。
Applicants should preferably have an international insurance for their safety.

我已閱讀並了解申請者責任，並同意。

I have read and understood the applicant responsibilities, and I agree.

我已閱讀並了解申請者責任，並不同意。

I have read and understood the applicant responsibilities, and I disagree.

簽名/sign your name: _____

日期/date: _____